
Ruszyła budowa hali widowiskowo-sportowej ARENA OSTRÓW

W Ostrowie Wielkopolskim rozpoczęła się budowa
ARENY OSTRÓW – wbito pierwszą, symboliczną łopatę,
a plac budowy przekazany został wykonawcy – firmie
Budrem. Zakończenie inwestycji planowane jest na
koniec sierpnia 2020 roku. Jej koszt wyniesie 31 mln
złotych.

fot. mat. prasowe

ARENA OSTRÓW to jedna z najważniejszych inwestycji w obecnej kadencji, ale również
w całej  dotychczasowej historii samorządu miasta. Od kilkudziesięciu lat o konieczności
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budowy takiej hali jedynie mówiono, teraz dochodzi do jej realizacji.

– Dzięki naszej konsekwencji i determinacji, to już nie tylko wizja i marzenie,

ale realna, konkretna inwestycja, która za półtora roku wkomponuje się

w krajobraz architektoniczny naszego miasta. Budujemy dla sportowców

i mieszkańców w pełni nowoczesny i całkowicie należący do miasta obiekt

sportowy – powiedziała podczas uroczystego wbicia pierwszej łopaty Beata

Klimek, prezydent Ostrowa Wielkopolskiego.

Brak pełnowymiarowego i profesjonalnego  obiektu, to duży problem dla ostrowskiego
środowiska sportowego. Nowy obiekt ma to zmienić.

– Czas definitywnie zamknąć ten rozdział. Nie może być tak, że miasto

będące siedzibą drugiego pod względem liczby ludności powiatu

w Wielkopolsce, Miasto, które od lat słynie z wielu wspaniałych

i odnoszących sukcesy drużyn i klubów sportowych, nie ma profesjonalnego

obiektu odpowiadającego poziomowi ostrowskich zawodników –

przekonywała prezydent Beata Klimek, która w swym wystąpieniu

podziękowała radnym miejskim poprzedniej i obecnej kadencji za poparcie

budowy hali widowiskowo – sportowej na miejskim gruncie przy ulicy Wojska

Polskiego.

ARENA OSTRÓW będzie halą dla wszystkich zainteresowanych sportem. Dla zawodników,
dla mieszkańców, dla gości. Będzie służyć nie tylko profesjonalnemu  sportowi
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zawodowemu, ale także dzieciom i młodzieży. W  uroczystości symbolicznego wbicia
łopaty na budowie ARENA OSTRÓW udział wzięli: Andżelika Możdżanowska – sekretarz
stanu w Ministerstwie Inwestycji i Rozwoju, poseł Jan Mosiński, Krzysztof Grabowski
– wicemarszałek Województwa Wielkopolskiego, władze miasta, radni Rady Miejskiej
Ostrowa Wielkopolskiego, ks. prałat Witold Szala – proboszcz parafii św. Antoniego
Padewskiego, przedstawiciele wykonawcy – firmy Budrem, Mariusz Szczuraszek – autor
projektu, Krzysztof Leszczyński – kierownik budowy, prezesi spółek komunalnych
oraz pracownicy ostrowskiego Urzędu Miejskiego zaangażowani w proces inwestycyjny
hali. Licznie przybyli przedstawiciele ostrowskich drużyn juniorskich i UKS.

fot. mat. prasowe

Do symbolicznego wbicia łopaty zaproszono: Andżelikę Możdżanowską – sekretarz stanu
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w Ministerstwie Inwestycji i Rozwoju, Beatę Klimek, prezydent miasta, Grzegorza
Grobelnego – zawodnika UKS Olimpijczyk, Marcela Pawlaka , rozgrywającego zespołu
juniorów młodszych KPR Ostrovia, Krzysztofa Leszczyńskiego, kierownika budowy oraz
Mariusza Szczuraszka, projektanta.

– Rozpoczynamy budowę hali dla obecnych, jak i przyszłych pokoleń

mieszkańców Ostrowa Wielkopolskiego. Dla tych, którzy są dziś  jeszcze

dziećmi, a nawet dla tych, którzy jeszcze się nie narodzili, ale którzy za

kilkanaście lat będą mogli z tej hali korzystać – zapewniła Beata Klimek

prezydent Ostrowa.

Hala będzie spełniała  warunki licencyjne dla rozgrywek ekstraklasy w koszykówce,
siatkówce i piłce ręcznej. W środku znajdą się miejsca siedzące dla ponad 3 tys. widzów,
a trybuny teleskopowe  umożliwią stosowanie wielu aranżacji – również tych związanych
z organizacją wydarzeń muzycznych czy targów.

– Sport łączy ludzi, a Ostrów Wielkopolski to miasto z sercem do sportu.

Już za półtora roku, tym sportowym sercem bijącym niemal w samym centrum naszego
miasta, będzie właśnie ARENA OSTRÓW – dodała Beata Klimek.

Źródło: umostrow.pl


